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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 25.11.2010 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Zuberecz Richard care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 167/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 
 

Dl. Zuberecz Richard:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră 
un număr de 17 consilieri locali, lipsesc: dl. Culcea Tudorel, dl. Farcaş Ladislau, dl. HepuŃ 
Teodor, şi  d-ra Silagyi Ana Maria. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de  26.10.2010, şi 
11.11.2010” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele  Consiliului Local din 
data de 26.10.2010, şi 11.11.2010” 

 
Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare din data de 26.10.2010, şi 11.11.2010, 

care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum 
şi de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după cum 
urmează:  

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                 „ Aş vrea să fac o mică schimbare, ordinea de zi rămâne neschimbată, dar aş vrea ca 
la proiectul de la punctul 11 de pe ordinea de zi să schimbăm anexa. Colegii mei deja v-au pus 
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la dispoziŃie o copie a anexei noi. După discuŃiile pe care le-am avut cu colegii mei de la 
administrarea domeniului public şi privat, am făcut unele schimbări. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Zuberecz Richard:  
„Supun la vot ordinea de zi modificată – se aprobă în unanimitate.” 

 
Dl. Zuberecz Richard:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al  municipiului 
Hunedoara, pe anul 2010.   

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-17 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.193/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local, a 
sumei de 50.000 lei în vederea organizării sărbătorilor de iarnă. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil 

 
Se dă cuvântul  domnilor consilieri. 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  

„ Aş vrea să ştiu, din bugetul alocat sărbătorilor de iarnă cât se alocă, sau ce se 
preconizează pentru sărbătoarea naŃională a României, pentru 1 Decembrie? Şi ce anume se 
doreşte să se facă de 1 Decembrie în Hunedoara? ” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De sărbătoarea naŃională a României, avem depuneri de coroane ca în fiecare an, 

este zi liberă….. nu se face nimic special faŃă de celălalt an. ” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.194/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului anual şi a statului de 
funcŃii pentru asistenŃii personali ai persoanelor cu handicap grav din  Municipiul Hunedoara, 
pentru anul 2011. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.195/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru finanŃarea proiectelor de interes public  precum şi 
a  Programului local pentru finanŃarea nerambursabilă a activităŃilor non profit  de interes general 
pe anul 2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.196/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre   pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 114/2008 privind aprobarea Studiului de Fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico –economici pentru obiectivul “Centru Social MultifuncŃional pentru Persoane Vârstnice 
din municipiul Hunedoara”, aprobarea proiectului “Centru Social MultifuncŃional pentru Persoane 
Vârstnice din municipiul Hunedoara” în cadrul Programului OperaŃional Regional  precum şi a 
cheltuielilor legate de proiect. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
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- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
-    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.197/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedin Ńe dl. Culcea Tudorel , numărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este 18 în momentul de fa Ńă. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 233 /2009.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.198/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind încetarea  Contractului de concesiune nr. 
2/2004 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi Dr. Szilagyi Carmen.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.199/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedin Ńe dl. Hepu Ń Teodor , num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este 19 în momentul de fa Ńă. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
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- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                     Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr. 200/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie publică a 
unor spaŃii proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în  Hunedoara, B-dul Republicii, 
nr.5.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
                 -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
 

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                     Art. 1 se aprobă în unanimitate. 
 

Au sosit în sala de şedin Ńe dl. Farca ş Ladislau şi d-ra Silagyi Ana Maria , 
num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este 21 în momentul de fa Ńă. 
 

Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                 1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru închirierea unor spaŃii, cu destinaŃia de 
cabinete medicale, proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în Hunedoara, B-dul 
Republicii, nr.5, parter, jud. Hunedoara: 
                         a) cabinet medical în suprafaŃă de 36,12 mp 

    b) cabinet medical în suprafaŃă de 43,49 mp, a constatat următoarele: 
 

Preşedinte     Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara 21 voturi “pentru” 
Membri:         Demeter Ladislau – director tehnic 21 voturi “pentru” 
                       Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 21 voturi “pentru” 
                      Popa Anişoara – inspector Biroul persoane juridice 21 voturi “pentru” 
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                      Poenar Adina – consilier juridic Biroul persoane juridice 21 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice,  pentru închirierea spaŃiilor menŃionate mai sus, este următoarea: 

 
Preşedinte            Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara;  
Membri:                Demeter Ladislau – director tehnic 
                             Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate; 

Popa Anişoara – inspector Biroul persoane juridice 
Poenar Adina – consilier juridic Biroul persoane juridice 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea membrilor de rezervă, 

în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice, pentru închirierea spaŃiilor menŃionate mai 
sus, comisia de validare a constatat următoarele: 

 
   Dan Nicolae Robert – viceprimar 21 voturi “pentru” 
   Nedeianu Cristina - inspector Biroul persoane juridice,  închirieri,  concesiuni, disciplină 

contractuală 21 voturi “pentru” 
   Muntean Adriana –  inspector Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 21 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate membrii de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaŃiei publice, pentru închirierea spaŃiilor sus menŃionate,  cu destinaŃia de cabinete medicale, 
proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în Hunedoara, B-dul Republicii, nr.5, parter, 
jud. Hunedoara, este următoarea: 

 
                           Dan Nicolae Robert – viceprimar 
                           Nedeianu Cristina -  inspector Biroul persoane juridice,  închirieri,  concesiuni, 

disciplină contractuală  
                           Muntean Adriana – inspector Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 
                      
                     Art. 3-5 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr. 201/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie 
publică  a unor imobile proprietatea Municipiului Hunedoara.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
 

Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                 1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru închirierea  următoarelor imobile proprietatea 
Municipiului Hunedoara:  

1- Str. C-tin Brâncuşi, bl.X2, cam.  12,  parter, - 60,00mp 
2- Str. C-tin Brâncuşi, bl.X2, cam. 9,  parter, - 34,00mp 
3- Str. C-tin Brâncuşi, bl.X2, cam.121, et.3, - 9,14mp 
4- Str. Bicaz, nr.2, - 38,93mp 
5- Str. G. Enescu, nr.7, - 196,56mp 
6- Str. Runcului, nr.1, - 87,78mp,  

           Comisia de validare a constatat următoarele: 
 

Preşedinte     Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara 21 voturi “pentru” 
Membri:         Demeter Ladislau – director tehnic 21 voturi “pentru” 
                        Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 21 voturi “pentru” 
                      Popa Anişoara – inspector Biroul persoane juridice 21 voturi “pentru” 
                      Poenar Adina – consilier juridic Biroul persoane juridice 21 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice,  pentru închirierea  unor imobile proprietatea Municipiului Hunedoara, menŃionate mai 
sus:  este următoarea: 

 
Preşedinte            Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara;  
Membri:                Demeter Ladislau – director tehnic 
                            Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate; 
                              Popa Anişoara – inspector Biroul persoane juridice 
                              Poenar Adina – consilier juridic Biroul persoane juridice 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă, 

în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru închirierea  unor imobile 
proprietatea Municipiului Hunedoara, menŃionate mai sus, comisia de validare a constatat 
următoarele: 

 
   Dan Nicolae Robert – viceprimar 21 voturi “pentru” 
   Nedeianu Cristina -  inspector Biroul persoane juridice,  închirieri,  concesiuni, disciplină 

contractuală 21 voturi “pentru” 
   Muntean Adriana – inspector Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 21voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate membrii de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaŃiei publice, pentru închirierea  unor imobile proprietatea Municipiului Hunedoara, 
menŃionate mai sus, este următoarea: 
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                           Dan Nicolae Robert – viceprimar 
                           Nedeianu Cristina -  inspector Biroul persoane juridice,  închirieri,   concesiuni, disciplină 

contractuală  
                           Muntean Adriana – inspector Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 
 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.202/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de autorizare, 
avizare, coordonare şi execuŃie a lucrărilor la reŃelele tehnico – edilitare de pe raza 
administrativă a Municipiului Hunedoara 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ Aş vrea să înlocuiŃi anexa, dacă îmi daŃi voie vă pot spune exact unde s-au făcut 

modificările. Articolul 2 a fost modificat parŃial… prin care se acceptă intervenŃia pe domeniul 
public pe toată durata anului, cu condiŃia ca tehnologia folosită să fie adecvată condiŃiile 
atmosferice. Ne-am gândit să le cerem, să nu existe rosturi între zona prelucrată şi restul 
suprafeŃei existente, adică să nu se vadă. Sau modificat amenzile la art. 2. La cap. II, art. 3 s-a 
modificat amenda, de asemenea la art. 4 s-a modificat amenda, la art. 6 le-am cerut un minim 
de garanŃie de 30 de luni, care trece prin două sezoane. La art. 7 am adăugat că ….refacerea 
zonelor afectate se va executa numai de către firma care a realizat modernizarea, sau de către 
firme agreate de către aceasta, respectându-se garanŃia iniŃială a lucrării. Dacă firma este din 
altă localitate  şi nu-şi permite să mai vină local, poate să facă altă firmă, dar  se păstrează 
garanŃia iniŃială a lucrării. De asemenea la art.7 s-a modificat amenda, la art. 9 s-a scos… în 
hârtiile pe care le aveaŃi era trecut din greşeală art. 7, care dădea posibilitatea interpretării a 
două modalităŃi de amenzi, iar la art. 10 s-a mărit amenda. IntenŃia noastră de a mării amenzile 
a fost….. nu vrem neapărat să-i amendăm, dar vrem să-i motivăm ca reabilitarea domeniului 
public, să se facă corespunzător şi la timp. Dacă vă aduceŃi aminte am avut o intervenŃie de 
către o societate, nu aş vrea să-i spun numele, dar a făcut o intervenŃie chiar aici în faŃă la 
Petrom, şi aproape două luni am stat cu o gaură în asfalt, pe care puteau să o facă în timpul 
verii, dar nu au făcut-o.” 

 
                 -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-  d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 

 
                 În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
“O lămurire la art. 1 …. Vor trebui să solicite anumite certificate de la numite 

firme,… acest plan nu este necesar a se întocmi pentru lucrări cu caracter tehnico-edilitar cu 
lungimi mai mici de 20 de metri liniari, ce înŃelegeŃi dvs. prin asta? Vreau să zic dacă traversarea 
părŃii carosabile intră la această lungime. Dacă partea carosabilă are 7 metri, să zicem la un 
drum cu o bandă pe sens, de obicei toate traversările care se fac  nu sunt necesare a fi 
acoperite cu hârtiile de care vorbim noi aici.” 
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Dl. Poanta Marinel:  
„Este vorba de avariile care apar, …o conductă spartă de apă.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„VorbiŃi de altfel de tipuri de avarii, vorbiŃi la cap. II la art.3 eu mă refer la cap. I art. 

1, planul………. Acest plan nu este necesar a se întocmi pentru lucrări cu caracter tehnico-
edilitar cu lungimi mai mici de 20 de metri liniari,… şi am vrut să ştiu dacă lucrările în şosea, prin 
traversare înseamnă lucrări care nu sunt însoŃite de aceste acte.” 

 
Dl. Poanta Marinel:  
„Avizele sunt necesare, planul nu este necesar decât când este o investiŃie mai 

mare.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Aici se referă la cei care îşi bagă apa…..e absurd să-i ceri la un om care îşi trage 

apă să meargă la un proiectant şi să dea pe proiect mai mult ca şi pe lucrare.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Poanta Marinel:  
„Avizele sunt necesare pentru orice lucrare….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„La cap III, art. 7, în materialul vechi aveam amenda de la 2000 la 3000, acum 

amenda scade  de la 2000 la 1000 de lei….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Legea nu ne permite mai……..” 
 
Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„….ne permite maxim 2500 de lei la consiliile locale.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ Şi la art. 9 a scăzut….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceea este de la 500 la 1000 doar dacă  nu are panou corespunzător.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Da, am înŃeles…practic dacă ne referim la cei care au lucrat… nu prea am văzut 

panouri…..şi aş mai…………amenda de la 1000 la 2000 de lei pentru că în condiŃiile în care are 
o lucrare de valoare mare….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu nu am nimic împotrivă, dar e vorba şi de lucrările mici…….” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Aici nu e vorba de valoarea lucrării, nu aveŃi de unde să ştiŃi cât sunt materialele şi 

cât ……………” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă vreŃi să faceŃi amendament puteŃi face.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Şi asta ce înseamnă? Că dacă e o lucrare mică, şi-i impui să respecte legea, e 

ceva greşit?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu. FaceŃi amendament dl. consilier.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceste panouri se pot face şi doar adăugat locaŃia  unde se face investiŃia. DoriŃi 

să faceŃi amendament?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu.” 
 
Dl. Balo şin Niolae : 
„La art. 10… este interzisă distrugerea prin circulaŃia cu mijloace de transport şi 

utilaje neadecvate, în timpul execuŃiei lucrărilor, a îmbrăcămintei rutiere, a marcajelor rutiere, a 
bordurilor şi a zonelor din jurul punctelor de lucru, este prevăzut cu o amendă de la 1000 la 
2500 de lei, de multe ori paguba poate fi mult mai mare decât amenda….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu ne permite legea peste 2500 de lei.” 
 
Dl. Balo şin Niolae : 
„Nu mă refer la amendă, ar trebui prevăzută şi reparaŃia zonei afectate.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Prin distrugere, automat li se prevede reparaŃie, prin procesul-verbal.” 
 
Dl. Poanta Marinel:  
„La art. 12” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este prevăzut la art. 12. Dacă vine cu un buldozer cu şenile pe stradă şi el repară 

2 mp, dar a distrus 16 învârtindu-se cu excavatorul, trebuie să repare. Prejudiciile sunt 
prevăzute la art. 12.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.203/2010 se aprobă în unanimitate.    
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La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind repartizarea unei locuinŃe 
convenabile situată în municipiul Hunedoara. 
                 -      d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -      d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
                 -      d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.204/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinŃării funcŃiei de administrator 
public, aprobarea criteriilor,  procedurilor pentru numirea si eliberarea din funcŃie, cât şi atribuŃiile 
specifice acestei funcŃii, la nivelul municipiului Hunedoara. 
                 -      d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -      d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

-   d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 

                 -      d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil 
 

                  În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-na Fărcaş Bianca:  
„Aş dori o modificare la criteriile care se găsesc în anexă, la al patrulea criteriu: are 

o stare corespunzătoare de sănătate, atestată prin adeverinŃă medicală eliberată de medicul de 
familie. Aş dori să adăugă are o stare de sănătate fizică şi psihică atestată de  medicul de 
familie şi de medicul psihiatru. Dacă sunteŃi de acord. La toate funcŃiile cu decizie se cere 
examenul psihiatric. Fac amendament.” 

 
Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Se supune la vot amendamentul d-nei Fărcaş Bianca: are o stare corespunză- 

toare de sănătate fizică şi mentală, atestată prin certificat medical eliberat de medicul de familie 
şi  psihiatru.” 

 Amendamentul se aprob ă în unanimitate de voturi  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.205/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor 
pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul municipiului 
Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.206/2010 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   prin 
licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  202,0 mp situat în b-dul Dacia fn din municipiul 
Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61974, nr. cadastral 61974, aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara.  
                 -      d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -      d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi 3 voturi „abŃineri” ( dl. Leu Mihai, dl. Farcaş 

Ladislau, dl. Munteanu Gigi ) 
Art.2-4 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 voturi „abŃineri” ( dl. Leu Mihai, dl. 

Farcaş Ladislau, dl. Munteanu Gigi, dl. Culcea Tudorel, dl. Baloşin Nicolae ) 
 

Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                 1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot  privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru concesionarea  terenului în suprafaŃă de 202 
mp situat pe b-dul Dacia fn din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara, comisia de validare a constatat următoarele: 

 
Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 21 voturi “pentru” 
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Demeter Ilie  – consilier local – membru 21 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 21 voturi “pentru” 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 21 voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 21 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 21voturi “pentru” 
Nicula Ana – inspector – membru  21 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice, pentru concesionarea  terenului în suprafaŃă de 202 mp situat pe b-dul Dacia fn din 
municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 
Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 
Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 
 Nicula Ana – inspector – membru   

 
Au p ărăsit sala de şedin Ńe dl.Culcea Tudorel şi d-na Chi ş Şerban Ana Aurelia , 

num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este 19 în momentul de fa Ńă.” 
 
Art.6 se aprobă în unanimitate. 

                     Hotărârea nr.207/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.12.2010 – 31.01.2011. 
                 -      d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.               

-   d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
 

      În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

 Dl. Horvath Zoltan:  
“Propun ca dl. Baloşin Nicolae să fie preşedinte de şedinŃă pentru perioada 

următoare.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.208/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Zuberecz Richard:  

                  “La punctul 17 al ordinii de zi, este referat cu privire la Notificarea formulată de S.C. 
APA PROD S.A. Deva, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub numărul 
58798/10.11.2010, având ca obiect nerespectarea prevederilor Contractului de delegare a 
gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă şi de canalizare, încheiat în data de 04.05.2009 
între ADI  AQUA PREST şi S.C. APA PROD S.A. Deva.” 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la punctul 18 al ordinii de zi: diverse 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doamna consilier Chiş a întrebat dacă se face ceva de 1 Decembrie. Am omis să 

vă spun că în incinta Castelului Corvinilor într-una din încăperi, va fi o expoziŃie de pictură, pe 
perioada 1-7 sau 1-14 decembrie.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu cred că pentru expoziŃie se plăteşte. De asemenea, am fost sunat de Î.P.S. 

Gurie, episcopul Devei şi Hunedoarei, cu privire la alocarea acelui teren pentru biserica din 
cartierul Micro 2. Am adresa făcută de către părintele Boboia, de asemenea o listă cu locatarii 
din blocul C5 şi C4 care vor fi cel mai afectaŃi, care sunt cel mai aproape de această biserică. 
De asemenea, avem două reclamaŃii, două adrese făcute de către doi cetăŃeni din aceste 
blocuri, văd că amândoi din C5, de asemenea cu tabele. Colegii mei de la urbanism au făcut 
comparaŃie între cele două tabele, şi pe un tabel apar că sunt de acord, pe altul că nu. O să dau 
voie domnului secretar să vă spună, pentru că ni s-a cerut oarecum să o punem în şedinŃa de 
astăzi……, nefiind decizia mea să fac documentele, iar aceste tabele o să le dau domnului 
preot, să le analizeze şi dânşii,……. şi sunt convins că au adresele noastre.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Neintroducerea pe ordinea de zi este tocmai din această neconcordanŃă între 

tabelele prezentate de parohia Sfântul Spiridon, şi sesizările cetăŃenilor din blocul C4 şi C5. 
Dacă se introducea pe ordinea de zi, şi le dădeam oarecum speranŃe să treacă la întocmirea 
documentaŃiei, parohia cheltuia nişte bani care nu erau justificaŃi, fiindcă oricum prin certificatul 
de urbanism li se va cere acordul locatarilor din acea zonă ”  

   
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci după ultimul plan, gardul bisericii va fi la 10 metri de bloc, sau cam aşa. 

Domnule Dragotă, care este distanŃa?” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  

„15 metri, dar aici nu e vorba de distanŃă, e vorba de ocuparea unui teren care 
are destinaŃie pentru cartierul respectiv, pentru blocuri. Deci schimbarea destinaŃiei din zonă 
verde şi construirea edificiului. Nu trebuie să fie de acord proprietarii de apartamente ca să 
micşorăm distanŃa.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Am înŃeles.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  

„Am două probleme. ŞtiŃi că primăria a avut contractată partea de curăŃenie a 
oraşului. Am o întrebare venită din partea unor locuitori din cartierul Chizid, sau zona Chizid, 
dacă în zona respectivă se face curăŃenie, nu s-a făcut până acuma niciodată, dacă este 
inclusă.”    

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Strada Chizid, sau toată zona Chizid?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Probabil nu întregul cartier, dar sunt.”    
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Acest departament este al domnului viceprimar.”    
 
Dna. Szilagyi Ana-Maria:  
 „Deci el e mulŃumit.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Am înŃeles că nu se poate face curăŃenie în tot oraşul într-o noapte. Se face pe 

zone, şi se încearcă să se acopere tot oraşul.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Măcar o dată sau de două ori pe săptămână.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Care stradă?” 

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Chizid, de la Botul calului în jos.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci pe Chizid o dată pe săptămână se face curăŃenie.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „De asemenea avem o problemă în Chizid. CetăŃenii au deşeuri vegetale, şi 

dânşii normal ar trebui să facă contracte cu ProServ-ul. Noi avem cheltuieli exorbitante să le 
adunăm. De asemenea, unul punea lunea, unul miercurea, unul vinerea, şi umbla tractorul 
nostru prin oraş peste tot să colecteze. Dacă ar face contract cu ProServ-ul exact cum are cu 
Salub-ul, ar putea să se stabilească sau Salub-ul să-şi facă un program pe zone, şi fiecare 
cetăŃean în ziua respectivă să-şi scoată deşeurile vegetale în acea zi.  ” 

Dl. Poant ă Marinel:  
   „Deşeurile vegetale care provin din proprietatea particulară, pe acelea de pe 

domeniul public le luăm, se face confuzie.” 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Nu scot numai deşeuri vegetale, scot şi cauciucuri.”     

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar nu au voie!”   

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Şi a doua problemă, dacă îmi permiteŃi. łinând cont că se apropie sfârşitul de an, 

şi se face bugetul pentru anul viitor, am o rugăminte, dacă s-ar putea strada Severin să fie 
inclusă în asfaltare anul viitor.”   
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Strada?” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Severin.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Acolo locuiŃi dumneavoastră?” 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Da.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „În principiu, tot oraşul va fi reabilitat în următoarea perioadă.”  

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Bine, strada este începută, sunt asfaltaŃi 20 de metri din stradă.” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Care mai este situaŃia cu apa pluvială, până când mai Ńine?” 

Dna. Szilagyi Ana-Maria:  
  „Până când o plătim!” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Conform hotărârii de consiliu aprobată de domniile voastre, n-ar trebui să vă ia 

bani să plătiŃi apa.” 

Dl. Şoş Iosif:  
 „Vin facturi în continuare.” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Pe persoană fizică e o problema. Când vine pe persoană juridică vine mai mult 

decât este consumul normal, mai mult de 50%. Ce fac?”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu ştiu dacă pot eu să vă dau sfaturi juridice, dar ar trebui să-i daŃi în judecată. 

Nu cred că sunt mai presus de o hotărâre a Consiliului local care guvernează municipiul 
Hunedoara. Până şi ApaProd are obligativitatea să respecte hotărârea Consiliului local.” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
  „Mai am o problemă. La intersecŃia dintre drumul care vine de la Nandru şi iese 

încolo spre Cristur, staŃia de autobuz e pusă după intersecŃie. Dacă vi dinspre Nandru şi vezi că 
microbuzul semnalizează dreapta, cine nu cunoaşte spune că este Nandru." 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Acel traseu este concesionat. Consiliul JudeŃean l-a scos la licitaŃie. Putem să 

facem o adresă Consiliului JudeŃean să o mute 20 de metri într-o parte sau 20 de metri în alta.”  
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Două probleme. Vreau sprijinul compartimentului juridic pentru şedinŃa 

următoare. Grupul P.S.D. din Consiliul local îşi propune să depună un proiect de hotărâre 
privind interzicerea comercializării de către magazine a substanŃelor etno-botanice pe teritoriul 
municipiului Hunedoara în următoarea şedinŃă de consiliu local.”   

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

„Pot să vă întrerup numai puŃin? Există deja pus pe site, s-a făcut propunerea de 
către instituŃia noastră, puteŃi să o vizionaŃi.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dacă s-a făcut, atunci nu mai este oportun.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „S-a pus pentru dezbatere publică. Dumneavoastră puteŃi să accesaŃi.” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Şi normative trebuiau, trebuia dezbatere publică, este pusă pe site.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Este deja pe site.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Deci nu mai are rost. Am înŃeles.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Propunerea noastră este ca acele... nu putea chiar să le interzicem....” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu, putem să interzicem comercializarea pe teritoriul municipiului Hunedoara.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu ştiu. Dânşii vin cu seminŃe, cu alte cele. Propunerea noastră a fost aşa, ca 

aceste magazine, sau eu ştiu unde se adună, restaurante, le pun în ceaiuri, să nu fie în 
apropierea şcolilor, bisericilor, lăcaşurilor de cult, primăriei, judecătoriei, la un kilometru de, pur 
şi simplu, instituŃiile publice”   

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Interzicerea comercializării nu poŃi să o faci, dar proiectul de hotărâre are o 

multitudine de cerinŃe.” 

 
Dna. Szilagyi Ana-Maria:  

                       „Avem aşa ceva?” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Există o hotărâre de consiliu local.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „A fost atacată în instanŃă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Două.” 
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Dl. Puiu Dorinel Radu:  
  „ Iar dacă distanŃa e de 1 kilometru, e imposibil ca în distanŃa asta să nu întâlneşti 

o instituŃie publică.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „E acoperit tot oraşul.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci, n-ai voie lângă şcoli, nici lângă grădiniŃe, biserici, lăcaşuri de cult, instituŃiile 

publice, lângă bibliotecă, lângă spital, deci ai voie, probabil, de la Boş 1 kilometru mai încolo.”   
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Am înŃeles. Şi a doua problemă pe care vreau să o ridic, este discutarea 

problemelor apărute la O.N.G-ului Clubului sportiv F.C. Hunedoara, unde Consiliul local este 
membru fondator, şi pentru acest lucru l-am invitat pe preşedintele Consiliului director, domnul 
Simoc, să ne prezinte situaŃia privind contractul-cadru de finanŃare între cei doi investitori şi 
beneficiarul, respectiv F.C. Hunedoara, şi totodată să discutăm, dacă se poate, pentru că toŃi 
colegii şi-au dat atunci  acceptul de înfiinŃare a acestui O.N.G., situaŃiei ivită între domnia sa şi 
unul dintre investitori, situaŃie care creează un prejudiciu în primul rând celor doi, dar şi nouă ca 
şi membri fondatori ai acestui club. Aceste scandaluri din presă între doi oameni, până la urmă, 
nu fac o imagine pozitivă asupra clubului şi probabil cumva şi asupra municipalităŃii. Domnului 
Simoc dacă i se permite să...” 

 
Dl. Zuberecz Richard:  
   „Da, poftiŃi.” 
 
Dl. Simoc Gelu:  
   „Domnule primar, doamnelor şi domnilor consilieri. Am venit să răspund Hotărârii 

166 a Consiliului local din septembrie, în care trebuia să prezint în termen de 30 de zile, au 
trecut aproape 60, contractul-cadru între club şi cei doi investitori şi dovada virării totale sau 
parŃiale a sumelor stabilite în contul clubului. Acuma vreau să încep cu sfârşitul, că aici am auzit 
o treabă că este scandalul în presă între mine şi investitori. Nu este decât unilateral, dacă 
cineva citeşte în fiecare zi ziarele, eu sunt cel care m-am abŃinut ca să răspund tuturor 
provocărilor, care unele au fost murdare şi nedrepte. Nu am răspuns în nici un ziar, pentru că nu 
am vrut să amplific acest aşa zis scandal.  Vreau să vă spun că acum două zile a fost trimis un 
ziarist special de la Gazeta Sporturilor, care vrea să-mi ia un interviu pe două pagini. A stat trei 
ore aici, şi i-am spus că nu dau nici un interviu. Acum vreo trei zile a fost de la Pro Sport, a fost 
de la România Liberă, a fost de la Adevărul, n-am răspuns la nimeni, nici la presa locală, pentru 
că nu este momentul. Am lăsat, am suportat, ca să fiu într-un fel corect, dar n-am reuşit. Poate 
într-o zi voi spune ce am de spus, şi cred că am de spuns. Important este ca această echipă 
care am creat-o împreună, şi care are printre membri fondatori, aşa cum v-am spus, pe Lucescu 
şi pe Andone, primăria Hunedoara şi pe domnul primar, să meargă înainte. Ne-am împotmolit 
acum la ultimul joc la Oradea, şi poate împotmolirea s-a datorat şi faptului acesta, pentru că, 
puŃin, jucătorii sunt debusolaŃi, după ce-a plecat şi antrenorul, ei nu mai aveau ce să mai zică. 
Nimeni n-a intrat în vestiar, pentru că aşa se face, ca un conducător de club să intre, pe lângă 
antrenor, să spună, băi băieŃi, astăzi este jocul cel mai greu, haideŃi să vă îmbărbătăm, pentru 
că faŃă de prima obişnuită mai primiŃi doi lei sau trei lei, hai să ne batem cu ăştia. Am fost acolo, 
şi eu, a fost şi Ene, fiecare a stat în altă parte, nimeni nu s-a dus să spună, mai sunt două jocuri, 
dacă nu facem treaba asta ca să mergem împreună acolo, şi ca să mergem împreună cred că şi 
domnul primar ar trebui să facă pasul ăsta, să vină acolo în stadion să vorbim cu băieŃii, băi 
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băieŃi, toată treaba asta ce s-a întâmplat nu este normal, ci normal este ca să ne unim forŃele şi 
să câştigăm cele două jocuri ca să fim aproape de locul unu, care să-l tranşăm în primăvară. 
Acuma aş vrea să vă mai spun o chestie, că până la urmă tot ce se întâmplă aici împotriva mea, 
este faptul că nu am fost de acord ca să semnez pentru intrarea în A.G.A. a lui Ene, şi ce se 
întâmplă, aşa după cum bine ştiŃi, nu pot să semnez, eu sunt mandatarul unui membru fondator, 
nu pot să semnez decât ceea ce-mi spune membrul fondator. AŃi văzut şi ziarul de astăzi, 
Andone precizează destul de bine că nu vrea ca să intre alŃi membri în A.G.A. decât anul viitor 
când se termină campionatul. Deci tot ce a venit împotriva mea este că n-am putut să semnez, 
şi nu pot să semnez nici acum. Dacă o să vină cu mandat să semnez, cu cea mai mare plăcere. 
Nu am făcut cerere să fiu preşedinte la clubul acesta, nu mă cramponez ca să stau preşedinte, 
nu vreau decât să se desfăşoare lucrurile bine, oricând sunt dispus să-mi depun mandatul şi să 
plec mai departe. Acuma, în ceea ce priveşte contractul-cadru, am pus pe masă câteva 
exemplare, copii din contractul-cadru. În contractul–cadru, dacă o să vedeŃi, toate drepturile sunt 
ale finanŃatorului, nu se pune problema, aşa cum s-a spus, că eu pe banii lui  semnez şi fac.”    

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Cine este finanŃatorul? DaŃi-mi un răspuns.” 
 
Dl. Simoc Gelu:  

„Amândoi, cu amândoi avem contracte-cadru. Cu unul avem cu o sumă, cu altul, 
cu o altă sumă. Vreau să vă spun, la capitolul trei scrie clar: nici o plată din sumele finanŃate nu 
se va face fără acordul şi aprobarea finanŃatorului.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Întrebarea mea. Până acuma cine a finanŃat anul acesta clubul?” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Numai primăria.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ia mai gândiŃi-vă odată.” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Primăria a finanŃat inclusiv până în luna octombrie.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule Simoc, cine a finanŃat clubul anul acesta?” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Adică vreŃi să spuneŃi în anul competiŃional.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „În anul competiŃional.” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Primăria şi cei doi finanŃatori.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Doamna Căpâlnă este aici? Ce sumă a alocat Primăria municipiului Hunedoara 

pentru fotbal anul acesta?” 

 Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „140.” 
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Dl. Simoc Gelu:  
 „Un miliard  patru sute cincizeci şi trei.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„O sută patru zeci de mii de lei. Dumneavoastră vreŃi să spuneŃi că toate 

cheltuielile clubului au fost acoperite cu 140 de mii de lei?”   

Dl. Simoc Gelu:  
 „Nu.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Restul de bani cine i-a dat?” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „FinanŃatorii i-au dat.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dumneavoastră aŃi spus că primăria.”  

Dl. Simoc Gelu:  
 „Nu, şi finanŃatorii au dat.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este important să faceŃi diferenŃierea că nu noi am dat banii, ci finanŃatorii, iar 

pretenŃia noastră, a dumneavoastră de fapt, sau a celorlalŃi membri fondatori, ca finanŃatorii să 
nu intre, şi să existe posibilitatea ca acei doi membri fondatori care se opun acuma ca 
finanŃatorii să intre în A.G.A., daŃi-mi voie să termin, există varianta ca acei doi membri fondatori 
să spună la anul, când intră echipa în Divizia B, să spună, de fapt nu ne mai interesează, 
suntem în B. Există posibilitatea aceasta domnule Simoc.?”    

Dl. Simoc Gelu:  
 „Există. 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Există. Deci în opinia dumneavoastră, aceşti finanŃatori, care or fi ei, acei zece 

finanŃatori, o mie, câŃi o să fie, crede-Ńi că au drept, sau ar trebui să aibă drept de vot?”  

Dl. Simoc Gelu:  
 „Eu mă abŃin la chestia aceasta.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar de ce să vă abŃineŃi? Vă întreb părerea dumneavoastră personală ca 

preşedinte al clubului, nu ca reprezentant al unuia dintre membri fondatori. Părerea 
dumneavoastră personală.” 

Dl. Simoc Gelu:  
   „Nu contează, eu nu pot să-mi dau o părere, eu trebuie să fac ceea ce-mi 

spune.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Deci cum să nu, puteŃi să vă daŃi, nu vreŃi . Deci, nu vreŃi să vă daŃi o părere 

domnule Simoc. Nu încercaŃi să nu spuneŃi adevărul.” 

Dl. Simoc Gelu:  
   „Dumneavoastră vreŃi să aruncaŃi pe mine treaba asta.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Eu nu vreau nimic, eu vreau doar ca dumneavoastră să relataŃi situaŃia exact 

cum este.” 

Dl. Simoc Gelu:  
   „SituaŃia exactă v-o dau. Eu vreau să vă spun că prin contractul ăsta, nici o plată 

nu se face, e stipulat aici, fără acordul finanŃatorului.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Acordul cum, verbal? Pentru că ei nefiind implicaŃi în A.G.A., neavând 

posibilitatea de decizie domnule Simoc. Deci odată ce finanŃatorul a băgat banii în club, mai 
poate să zică ceva domnule Simoc, sau dumneavoastră ca preşedinte decideŃi unde merg 
banii? RăspundeŃi-mi, vă rog.”   

 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Deci eu dacă vreau să mă duc să cumpăr un sul de hârtie igienică, trebuie să-l 

întreb pe Ene, pot să fac lucrul ăsta?.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Tocmai. Dar dacă finanŃatorul, oricare ar fi el, bagă banii în contul clubului, cine 

decide unde merg banii, domnule Simoc?” 

 Dl. Simoc Gelu:  
 „FinanŃatorul. Scrie clar aici.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar cum?”  

 Dl. Simoc Gelu:  
  „Nici o sumă nu pot să o fac fără aprobarea lui.” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
 Dl. Simoc Gelu:  
  „Nu pot să fac nimic, nici un leu nu pot să iau fără acordul lui. Şi mai departe, pe 

perioada contractului, finanŃatorul are dreptul de a participa în şedinŃele organelor de conducere 
a clubului, fiind convocat de fiecare dată.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „O întrebare. Vi s-a dat un răspuns concret de către membrul fondator pe care îl 

reprezentaŃi, de ce astăzi nu se doreşte introducerea altor membri în A.G.A.?” 

Dl. Simoc Gelu:  
  „Da.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „PuteŃi să ne şi spuneŃi?” 
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Dl. Simoc Gelu:  
  „Da. Într-un fel, vrea ca să fim siguri că promovăm, şi nu se v-a întâmpla ceva, ca 

acest club să primească altă destinaŃie.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Şi ce se v-a întâmpla, domnule Simoc?” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Cum altă destinaŃie?” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Nu ştiu. Într-o zi, dacă conduc cei doi....”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „SunteŃi de acord ca primarul în funcŃie să aibă vot majoritar în A.G.A.?” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Asta nu trebuie să-l întrebăm pe domnul Simoc. Domnul Simoc este doar 

preşedintele clubului.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles. Pentru că oricare ar fi primarul municipiului Hunedoara, nu cred că ar 

dori ca această echipă, în orice divizie ar fi, să părăsească municipalitatea. Deci, în 
eventualitatea în care asta îi este frica, puteŃi să vă anunŃaŃi reprezentantul dumneavoastră, 
adică pe domnul Mircea Lucescu, să-i spuneŃi că noi putem să rezolvăm treaba asta.”    

Dl. Simoc Gelu:  
 „Da domnule primar.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

„Deci sunteŃi de acord, şi dumneavoastră şi colegii, că ar fi o idee bună, prin care 
primarul în funcŃie să aibă...”  

Dl. Simoc Gelu:  
 „Suntem de acord. ŞtiŃi că şi în scris v-am făcut treaba asta către primărie, încă 

în august...” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles, dânsul este preşedinte, trebuie modificat, e bine, pentru că suntem 

la o discuŃie liberă, nu mi se pare....” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Domnule primar, propunerea de proiect de hotărâre care o făceau cei doi 

finanŃatori zicea aşa: iasă afară din A.G.A. Lucescu şi Andone, intrăm noi şi noi conducem. Deci 
nici ăştia nu rămân, intrăm noi, deci cum puteau Lucescu şi Andone să dea liber ca să ei....”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Eu nu sunt împotrivă ca aceşti doi membri fondatori să rămână. Eu nu vreau ca 

dânşii să plece. Nu aş vrea să fiu înŃeles greşit.”  

Dl. Simoc Gelu:  
 „Dar aşa au propus, ca să plece să rămână numai să-i cheme cu vot consultativ, 

dacă-i cheamă, dar fără să  mai facă parte din A.G.A. uitaŃi, scrie aici, hârtia care e făcută de 
dânşii.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Eu nu am văzut hârtia aceea, nici nu-mi permit să vorbesc pe ceva care nu ştiu.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule primar....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar la articolul doi nu se vorbeşte de membri fondatori, aici e o greşeală de 

tipărire.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule Simoc, v-a spus domnul Lucescu şi Andone să faceŃi vreo modificare?” 

Dl. Simoc Gelu:  
  „Contractul este făcut de către finanŃatori.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Articolul doi se referă doar la Consiliul director într-un număr de cinci membri, 

membri din care un preşedinte, un vicepreşedinte, doi membri şi un secretar, iar articolul trei la 
care domnul Simoc face referire spune aşa: ceilalŃi membri fondatori menŃionaŃi în articolul doi, 
dar articolul doi nu se referă la... nu e vorba de membri fondatori, ci de membri din consiliu 
director, deci e o greşeală, şi nu cred că cineva vrea, sau o să aibe curajul să vrea, ca aceşti doi 
membri fondatori să nu mai fie acolo.”   

Dl. Simoc Gelu:  
 „Ba da!” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu este adevărat. Unde scrie?” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Aici! Scrie că rămân cu vot consultativ.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu înŃelegeŃi că de fapt aici nu se referă la membri fondatori? UitaŃi-vă şi 

dumneavoastră.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dar nu e relevantă, pentru că nu cred că acea hârtie v-a parvenit din partea 

Consiliului Local Hunedoara, a lui Ioan Andone sau a lui Mircea Lucescu, şi atâta timp cât o 
cerere de modificare de statut nu vine dintr-una din cele trei părŃi menŃionate de mine, orice altă 
hârtie este irelevantă din punctul nostru de vedere.” 

 



 24 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dacă-mi permite-Ńi, aş vrea să vă fac nişte lămuriri, discutaŃi contradictoriu, şi 

poate multe din lucrurile acestea le-am putea evita dacă ascultaŃi câteva lămuriri. Domnule 
primar....” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Numai puŃin că nu am terminat. Noi trebuie în momentul de faŃă să gestionăm 

foarte bine situaŃia. Nu ştiu dacă Primăria Hunedoara va dispune de fondurile necesare pentru a 
susŃine această activitate. Eu ştiu că am aprobat o anumită sumă, noi toŃi consilierii locali, ca 
lucrurile să meargă mai departe. Trebuie găsită o cale de echilibru între cei doi investitori şi 
membri fondatori, fără al mai amesteca pe domnul Gelu Simoc, pentru că prin toate declaraŃiile 
astea şi imaginea dânsului de om vechi în fotbal este pătată şi nu este corect. Dumneavoastră 
puteŃi găsi această cale, pentru că ştiu că-i cunoaşteŃi bine pe cei doi membri fondatori, aŃi vorbit 
în dese rânduri cu dânşii, şi problema să fie rezolvată între dumneavoastră şi cei doi membri 
fondatori privind cooptarea în Adunarea generală a investitorilor. Este necesar să găsim oameni 
care să dea bani pe criza asta financiară? Eu cred că da. În ceea ce priveşte contractul, să ştiŃi 
că acest contract este propus de către cei doi investitori. Şi aici au existat discuŃii, şi aici domnul 
Gelu Simoc s-a opus de foarte multe ori, dar am căutat o cale amiabilă, şi din discuŃiile rezultate, 
exact ceea ce au dorit dânşii este scris aici: nici o plată din sumele finanŃate nu se va face fără 
acordul şi aprobarea de către finanŃator. ObligaŃiile beneficiarului: să consulte finanŃatorul în 
legătură cu orice decizie luată; pe perioada desfăşurării contractului finanŃatorul are dreptul de a 
participa la toate şedinŃele organelor de conducere ale clubului, fiind convocaŃi să participe; 
pentru sumele de bani aduse ca aport, finanŃatorul are drept asupra sumelor încasate de 
beneficiar, de club, din transferul jucătorilor legitimaŃi.”          

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „O întrebare pe care vreau să v-o pun. Dacă finanŃatorul, oricare ar fi el, este 

consultat, este întrebat, şi dacă preşedintele nu doreşte să facă ceea ce....”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Este obligat preşedintele să facă.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Prin acel contract?” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Sigur că da. Păi atunci preşedintele înseamnă că....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun. Ce măsuri se pot lua împotriva preşedintelui dacă nu respectă acea 

înŃelegere?” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Este în statut, cum să nu.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun, am înŃeles. Şi ce facem, îl dăm jos pe preşedinte şi ăla rămâne fără bani?” 

Dl. Şoş Iosif:  
 „FinanŃatorul îşi doreşte să-şi pună omul lui acolo, şi mi se pare corect.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie dacă îmi permiteŃi să vorbesc nu în calitate de primar ci de iubitor al 

fotbalului, pentru că nici eu, nici dumneavoastră nu o să fim aşa de mult aici.”    
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu finanŃatorul pune preşedintele, îmi cer scuze chiar, ca să-l lămurim pe coleg. 

Ca să poŃi vorbi despre O.N.G-ul acesta şi să şti ce măsuri se iau, ar trebui să avem pe masă 
statutul, dar vă spun ca cel care a lucrat la el că preşedintele este nu de decor, el pune în 
executare hotărârile A.G.A., adică ale noastre ca şi consiliu local, ale lui Andone şi ale lui 
Lucescu.” 

Dl. Şoş Iosif:  
 „FinanŃatorul nu îşi mai doreşte preşedintele acesta, da, şi se retrage.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu trebuie să se meargă aşa pe forŃă. Eu cred că la propunerea făcută de către 

domnul consilier BobouŃanu s-a ivit o oportunitate pe care ar trebui să o discutăm. Şi acuma, din 
nou, vă cer să mă lăsaŃi să vorbesc nu în calitatea de primar, ci ,hai să zicem, ca iubitor al 
fotbalului, pentru că sunt conştient că nici eu nici dumneavoastră ca şi consilieri nu o să fim 
veşnic în Hunedoara, dar sperăm că odată reabilitată, echipa va rămâne în continuare, şi ceilalŃi 
care o să vină după noi o să găsească soluŃii de finanŃare şi de continuare a activităŃii sportive 
din municipiul Hunedoara. Cred că este bună propunerea ca primarul în funcŃie să fie 
reprezentant în A.G.A. majoritar, ca astfel să ne asigurăm noi cetăŃenii din Hunedoara ca echipa 
să nu plece niciodată de aici.”      

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Trebuie să aibă 51%.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „51% într-adevăr.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „E obligatoriu.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Pentru că oricât vrem noi să admitem că nici domnul Andone nici domnul 

Lucescu nu cunosc problemele financiare ale clubului, adică putem să le spunem, dar nu pot să 
fie aşa de implicaŃi ca biroul director şi ca membri A.G.A. care sunt aici tot timpul.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu, dar dumneavoastră trebuie să recunoaşteŃi, să recunoaştem toŃi, 

preşedintele Gelu Simoc, preşedinte al Consiliului director, este numit de către noi. Noi l-am 
numit, noi îl demitem.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Astea sunt detalii pe care nu cred că noi o să le abordăm vreodată, adică nu au 

fost discuŃii despre asta.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „DiscuŃiile din presă au fost ca domnul Simoc să-şi dea demisia. Nu, noi suntem 

cei care l-am numit, noi suntem cei care-i putem cere demisia. Altcineva, Popescu de nu ştiu 
unde, nu poate.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci discuŃii în presă au fost, ascultaŃi-mă, discuŃii în presă au fost că domnul 

Ene l-ar fi acuzat pe domnul Andone de ceva, şi nu este adevărat, există acea înregistrare video 
de la conferinŃa de presă, se poate dovedi că nu este adevărat. Presa mai scrie, şi sunt martori 
aici.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Eu altceva vreau să întreb, situaŃia banilor pe care primăria ia virat, acel un 

miliard patru sute, şi să ne spună cum au fost cheltuiŃi, pentru că banii aceia au fost cheltuiŃi 
deja, bani publici.”     

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Iar noi nu vom da sumele următoare dacă nu se justifică.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Încă o dată, l-aş ruga pe domnul Simoc să ne prezinte situaŃia banilor pe care cu 

siguranŃă Cornel Ene şi Ovidiu Luca i-au virat în club. Să ne spună câŃi bani au fost viraŃi în club, 
pentru că, clubul nu putea fi Ńinut cu acel miliard patru sute. AveŃi o asemenea situaŃie?” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Nu am acea situaŃie. Eu l-am rugat pe...pe hârtia care am primit-o de la primărie 

am scris aşa: domnule Toma, vă rog, unu....”   

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Cum adică, staŃi, nu aveŃi o situaŃie a banilor cheltuiŃi?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu o are la dânsul.” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Doi: pregătiŃi decontarea sumei de o mie patru sute cincizeci şi trei. Toma l-am 

sunat astăzi, a spus că el nu vine aici. Dacă nu vine eu nu pot să-l aduc.” 

Dna. Szilagyi Ana Maria:  
 „Cine-i Toma?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnul Toma este contabilul de la club.” 

Dl. Simoc Gelu:  
 „Director economic la club.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci dânsul va avea obligativitatea să facă acea evidenŃă, o cerem prin Consiliul 

local, nu este nici o problemă. O să trimitem o adresă clubului să cerem situaŃia cu tot ce s-a 
cheltuit.”    

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Eu spun că dumneavoastră cu domnul Simoc trebuie să vă aşezaŃi la masă şi să 

lămuriŃi situaŃia aceasta. Domnule primar, vă rog eu, aşa cum aŃi fost de acord împreună cu toŃi 
colegii noştri să facem clubul, să vă aşezaŃi la masă cu domnul Simoc, pentru că dacă un domn 
care este contabil al clubului nu vine în şedinŃă şi refuză să explice ce face cu banii, domnul 
Simoc are o problemă în calitate de preşedinte.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Contabilul nu trebuie neapărat să vină, dar are obligaŃia să prezinte situaŃia 

financiară.”  

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Noi vom face o adresă oficială în care vom cere, şi vă vom trimite spre ştiinŃă şi 

dumneavoastră, asta eu nu o văd o problemă, nu e o problemă să facem rost de situaŃia 
financiară. Nu cred că cineva are curaj să se joace cu banii publici.”  

Dl. Simoc Gelu:  
 „Dumneavoastră ştiŃi bine că atâta timp cât am condus clubul, totdeauna la 

ultimul leu am prezentat. N-am primit banii următori până la ultimul leu, cu documente. Acum nu 
pot să vă prezint chestia asta, pentru că au trecut pe lângă mine. Eu nu cunosc cum s-au 
cheltuit, adică nu pot să prezint chestia asta, că nu m-a întrebat nimeni niciodată dăm bani acolo 
sau nu dăm bani.”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „ŞtiŃi de ce? Pentru că acei bani nu au fost daŃi de primărie, iar de la primărie daŃi 

din bani publici, nici o problemă, se va dovedi.”  

Dl. Simoc Gelu:  
 „În afară de faptul că s-au plătit nişte salarii şi....”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Mi se pare corect să recunoaştem şi sumele de bani.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi eu sunt de acord.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu poŃi să pierzi banii aşa uşor. Nu poŃi să-Ńi baŃi joc de banul altuia. De aceea 

contractul acesta trebuie semnat şi lucrurile să meargă mai departe. Dumneavoastră găsiŃi calea 
amiabilă să-i împăcaŃi pe toŃi.” 

Dl. Gyorfi Jeno:  
  „Contractul trebuie îmbunătăŃit.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Dacă finanŃatorul se retrage acuma, primăria are posibilitatea să ducă mai 

departe campionatul?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „În nici un caz la nivelul la care se putea duce.”   

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Domnule primar, cei doi investitori, după cunoştinŃa dumneavoastră, ar mai vrea 

să facă parte ca finanŃatori la club?”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ultima discuŃie pe care eu am avut-o cu cei doi investitori a fost aşa, că dânşii 

doresc să continue investiŃiile în echipa de fotbal, dar nu fără să aibă o garanŃie. Poate zic ceva 
care, şi nu vreau să jignesc pe nimeni, dar nu cred că a procedat cum ar fi procedat cu celelalte 
afaceri, a mers pe încredere. Dânsul a făcut o greşeală că nu s-a asigurat că banii care ia 
investit o să poată să aibă control la sfârşitul acestui campionat. Pentru că exact cum astăzi cei 
doi membri fondatori fiind majoritari, primăria având doar un vot iar dânşii două, sau opus la 
introducerea unor noi membri în A.G.A., poate să-şi impună punctul de vedere şi la sfârşitul 
campionatului când suntem în Divizia B, după finanŃarea făcută de altcineva, nu din bani publici, 
sau majoritatea din banii altcuiva, şi să nu aibă posibilitatea să zică, alo …, am şi eu ceva de 
spus la club. În opinia mea, trebuie să găsim soluŃia, şi propunerea făcută de domnul consilier în 
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care primarul în funcŃie să fie majoritar, ca nu domnul Ene sau domnul BobouŃanu care o să fie 
investitor sau domnul Lucescu, sau oricare ar fi ei. În condiŃiile acestea, cred eu, că se poate sta 
din nou la masă. Să se joace cele două meciuri, şi după aceea...”     

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aici nu eu trebuie să-i mobilizez. Ei nu au avut o problemă cu mine.”   

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Păi cine?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Noi toŃi! Domnul Simoc, dumneavoastră, domnul Ene, cine mai era, domnul 

NeamŃiu....”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Suntem cam mulŃi.” 

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „E foarte bine că au venit aceşti investitori sau finanŃatori. Prima dată, a doua 

oară, a treia oară, mă retrag, mă retrag, mă retrag. În acel moment când au venit în august, 
prima problemă cu care trebuiau să vină ei, contract cu F.C. Hunedoara.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Suntem de acord domnule consilier, dar credeŃi-mă dacă noi stăteam după acel 

contract nu prindeam echipa. Trebuie să recunoaşteŃi, şi domnul Simoc este aici martor, că nu 
era timpul suficient pentru şedinŃele de consiliu să se facă, şi de asemenea, nici eu, nici 
dumneavoastră nu aŃi fi acceptat să băgăm pe cineva în A.G.A. fără să ne demonstreze că, cu 
adevărat, vor finanŃa. SunteŃi de acord?”     

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Sunt. Altă problemă. Nimeni nu se cramponează ca domnul Ene să nu fie 

preşedinte.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar nu cred că îl interesează preşedintele!”  

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Ba da, îl interesează.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „CredeŃi că noi, consilierii, împreună cu mine, împreună cu preşedintele, domnul 

Simoc, cu echipa de antrenori de acolo, putem să stăm toŃi la masă şi să o rezolvăm? Ne 
întâlnim luni, cel puŃin cei care suntem interesaŃi, că nu cred că doamna consilier ( Szilagyi Ana 
Maria ) o să vrea să vină la şedinŃă la stadion, să putem să stăm şi să facem....vă ascult 
domnule consilier.”      
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Domnule primar, vreau să vă rog, şi pe dumneavoastră, şi pe colegii mei să 

încercăm să ne aşezăm un pic. Punem prea mult suflet, că toŃi avem un pic de suflet pentru 
echipa asta, mai mult sau mai puŃin unii s-au implicat, alŃii nu. Domnule primar, aveŃi o ocazie 
nemaipomenită să faceŃi o mediere, şi dacă îmi permiteŃi, înainte de întâlnirea pe care doriŃi să o 
aveŃi, de această mediere  care are şanse sută la sută să o rezolvaŃi, vreau numai două, trei 
vorbe aici în şedinŃă să nu ne plictisim colegii prea mult, după care putem discuta pe lege. Vreau 
să vă spun că dumneavoastră aveŃi marea şansă să-i împăcaŃi, dacă reuşiŃi să puneŃi, ca mine, 
pe masă statutul acestui O.N.G., pentru că e foarte simplu, şi legea. DiscuŃiile mari aici au 
apărut din cauza acestei finanŃări, da? Să vă dau definiŃia contractului juridic de finanŃare, care 
acest contract este un contract juridic, produce efecte juridice, şi trebuie să ne uităm în text ce 
spune: document juridic prin care o instituŃie, reŃineŃi, instituŃie, acordă asistenŃă financiară 
nerambursabilă aferentă unei operaŃiuni în scopul atingerii obiectivelor axei prioritare dintr-un 
program operaŃional şi care stabileşte drepturile şi obligaŃiile părŃilor. Deci, faŃă de ceea ce ne 
aduce domnul Simoc aici este nul de drept se numeşte. O persoană fizică nu poate finanŃa, mai 
mult, e vorba de un O.N.G.. Da, primăria finanŃează, este o instituŃie, dar, o persoană fizică nu 
poate finanŃa. Şi atunci, ca să fiu foarte succint, vreau să vă arăt şi în OrdonanŃa 26 care stă la 
baza legii acestui statut, deci statutul este făcut în baza OrdonanŃei 26 care este legea 
fundamentală a asociaŃiilor şi fundaŃiilor sportive, sunt limitate modurile, mă scuzaŃi, este limitat 
modul în care intră banii într-un O.N.G. Şi spune în felul următor: cotizaŃiile membrilor, dobânzile 
din dividente, donaŃii, publicitate, resurse obŃinute din bugetul de stat, şi/sau de la bugetele 
locale, cazul nostru, al primăriei, care am şi făcut-o, venituri obŃinute din activităŃi proprii, 
transferuri, spectacole, venituri obŃinute din împrumuturi contractate în condiŃiile legii, şi alte 
venituri prevăzute de lege. Nu poate finanŃa o persoană fizică, deci haideŃi să ne aşezăm şi să-i 
lămurim pe oameni aceştia să refacă contractul pentru că nu pot fi finanŃatori, şi probabil că 
împreună găsim şi soluŃiile ca să acceadă la conducere, dar nu cu cuvântul de finanŃator, pentru 
că e vorba de bani publici domnule primar.”      .       

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles. O să vorbim şi cu dânşii, o să stăm de vorbă cu domnul Simoc...”  

Dl. Simoc Gelu:  
 „Contract de asociere trebuie să facă, nu de finanŃare.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Ce ne dă domnul preşedinte aici. Acest contract, vorbesc în linii mari, este 

aproape, aproape un contract de asociere în participaŃiune. N-ar fi rău ca formă, i-am schimba 
numai denumirea. Avem o altă problemă legală. Un O.N.G. nu poate să facă un contract de 
asociere în participaŃiune, şi vă spun de ce, pentru că un contract de asociere în participaŃiune 
este în scopul obŃinerii de profit, deci acela este scopul. Un O.N.G. nu face profit, ştim foarte 
bine că nu face profit. Atunci, nici această a doua variantă care ar fi aproape perfectă aici nu 
este valabilă, şi atunci, dacă dumneavoastră plecaŃi de la OrdonanŃa 26, statut, care aproape 
sunt identice, şi de la gândul bun să-i lămurim pe oamenii aceştia să schimbe acest contract, 
pentru că are multe defecte, dar defectele au apărut de la titlul finanŃator. În momentul în care 
omul vine cu bună credinŃă şi găsim una dintre formele prevăzute de lege, eu zic că se pot găsi 
soluŃii.”            

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles. Eu sunt de acord, o să-i contactez şi pe domnul Ene şi pe domnul 

Luca, o să facem o şedinŃă săptămâna viitoare. Dumneavoastră săptămâna viitoare o să fiŃi 
domnule Leu?”   

 



 30 

Dl. Leu Mihai:  
 „Dacă-mi spuneŃi din timp.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

 „O să ne sunăm toŃi, să fim toŃi disponibili, să ne întâlnit să stăm la masă şi cu 
asta basta.”  

Dl. Zuberech Richard:  
 „Deci rămâne stabilit, vă întâlniŃi şi discutaŃi. Majoritatea nu cunosc problemele.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Fiind un O.N.G, faŃă de societăŃi comerciale induce în eroare ideea.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Deci dumneavoastră domnule primar veŃi media această problemă, şi veŃi 

implica consilierii interesaŃi să participe.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „O să trimit un s.m.s. la toŃi consilierii.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Vă rugăm doar o secundă să termine domnul Simoc.” 
 
Dl. Simoc Gelu:  
 „Nu mai avem mult timp, mai sunt două etape. Următorul joc îl avem sâmbătă, 

celălalt vinerea viitoare. Poate toată asta să o faceŃi după ce se termină campionatul. Dar 
rugămintea este ca dumneavoastră să vă faceŃi timp mâine să mergem până acolo la stadion să 
discutăm cu echipa de fotbal.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „TransmiteŃi-le la băieŃi, eu o să încerc să vin astăzi, transmiteŃi-le la băieŃi să 

joace şi să câştige, pentru că de aceea sunt acolo, şi noi vom rezolva problema.”  

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. părinte Boboia:  
  „Dacă sunteŃi buni să mă ascultaŃi şi pe mine două minute. Referitor la ultima 

adresă pe care am primit-o astăzi de la Primăria municipiului Hunedoara, ni se cere pentru a 
doua oară să facem o listă completă cu acordul tuturor locatarilor din blocurile C4 şi C5. Noi am 
făcut, în urma unei adrese trimise de către domnul primar, aceste tabele la ambele blocuri, de 
unde am primit o majoritate de semnături favorabile, luate per total 57% din semnatari au fost de 
acord pentru construirea bisericii în vecinătatea celor două blocuri. Mă surprinde faptul că s-a 
pus la îndoială, într-un fel, corectitudinea întocmirii acestor tabele.”       

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Îmi daŃi voie să intervin? Acele adrese nu au fost trimise de către noi, au fost 

trimise de către locatari, fără să le solicităm noi.”  
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Dl. părinte Boboia:  
 „Vorbesc de tabelele pe care le-am alcătuit noi.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu, eu doar v-am spus că, deoarece tabelele prezentate de dumneavoastră 

conŃin aceleaşi nume cu tabelele prezentate de cetăŃeni, în care în tabelul dumneavoastră scrie 
că este de acord, şi în tabelul prezentat de dânşii nu. Din acel noi am considerat că este bine, 
eventual, când se merge, poate să vină un reprezentant al primăriei, să meargă pe un 
formular....”    

Dl. părinte Boboia:  
  „Vorbeam înainte cu domnul Dragotă problema aceasta, şi anume că ar fi de 

dorit ca în curs de o săptămână să se delege din partea primăriei doi reprezentanŃi sau trei.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu trebuie să fim trei, pentru că noi nu vrem să speriem oamenii.”  

Dl. părinte Boboia:  
  „Să fie doi atunci, şi m-aş oferi şi eu să-i însoŃesc, dacă e nevoie, şi atunci să 

dăm o listă reală, dacă se pune la îndoială, într-un fel....”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci nu e vorba de pus la îndoială. AscultaŃi-mă, acei cetăŃeni nici nu au venit la 

mine, cu domnul Dragotă au colaborat. Făcând o adresă, noi am avut obligativitatea să o 
înregistrăm. Ea nu corespunde cu acelaşi tabel, aceeaşi persoană, uitaŃi-vă, odată zice da, 
odată zice nu.” 

 
Dl. părinte Boboia:  
  „Deci s-a făcut o sesizare din partea locatarilor blocului C5, nu din C4, de aceea 

socotesc că ar fi probabil ca să se ia în considerare adeziunea locatarilor din blocul C4 care sunt 
pentru majoritatea, şi atunci pentru blocul C5, de unde au fost cele două sesizări, am înŃeles una 
cu tabel, una fără tabel să se facă această revenire.”     

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu cred că dacă mergem la un bloc trebuie să mergem şi la celălalt. Dacă-mi 

acceptaŃi propunerea mea, dacă se merge în echipă, cu doi reprezentanŃi de la noi, de la 
instituŃie, din două departamente diferite, nu contează, sau doi de la urbanism, dumneavoastră 
şi pe cine vreŃi să mai luaŃi, nu este nici o problemă, noi suntem de acord, se face formularul la 
noi la primărie cu evidenŃa fiecărui apartament, se pune ştampilă, puneŃi şi dumneavoastră 
ştampila dumneavoastră, pentru că noi nu suntem împotrivă, dar nici nu putem să dăm o 
autorizaŃie de urbanism, după care, prin lege, pentru că e aşa de aproape acolo, se cere 
aprobarea cetăŃenilor să nu avem probleme. Acesta este singurul lucru pe care eu vreau să-l 
evit.”         

Dl. părinte Boboia:  
  „Deci eu am crezut că prin alcătuirea celor două tabele este suficient, şi nu s-ar 

mai fi ajuns la situaŃia aceasta.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „ToŃi consilierii sunt martori aici, noi am făcut demersurile. S-a întâmplat de a fost 

făcută o greşeală, s-a pus C.F.-ul greşit, s-a întârziat un pic, suntem în linie, haideŃi să facem 
tabelul ăla, iar săptămâna viitoare până la sfârşit, domnule Dragotă, aveŃi vreo problemă să se 
facă acel tabel?”  
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Dl. Dragot ă Iosif:  
 „ Eu i-am transmis domnului preot că îl sprijinim, deci dacă se doreşte, ne cerem 

permisiunea, şi mergem şi de la urbanism.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Unul de la urbanism şi unul de la domeniul public. Trebuie să înŃelegeŃi că....”  

Dl. Gyorfi Jeno:  
  „Locatarii trebuie să fie de acord.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dar nu numai. AscultaŃi-mă ce problemă. Eu am avut astăzi o întâlnire cu 

doamna Mariana Suciu, şi au venit cetăŃeni şi au zis, avem doi cetăŃeni revoluŃionari, cărora li s-
a spus că nu este teren de dat, de asemenea sunt persoane cu retrocedări....”   

Dl. Gyorfi Jeno:  
  „Veterani....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Şi au zis, nouă ne-aŃi spus că nu este domeniul public de dat şi la biserică se 

dă. Atunci, cel puŃin măcar acordul vecinilor în acea zonă este cerut să fie, şi nu de Ovidiu 
Hada. Am fost învinuit, şi nu vreau să dau nume că nu este cazul, am fost învinuit eu personal, 
aseară, la telefon, că aş avea eu ceva de-a face împotriva bisericii ortodoxe, şi vă spun, eu am 
curajul să jur cu mâna pe Sfânta Scriptură exact cum vreŃi dumneavoastră că eu n-am, dar şi cel 
care a zis de mine să jure, pentru că eu, Ovidiu Hada, nu am nimic.”  

Dl. părinte Boboia:  
  „Cele care ni s-au cerut de către primărie...” 

Dl. Zuberech Richard:  
  „Nu, dar cine le-a dus să semneze?” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu vreau să vă asigur pe dumneavoastră şi pe Î.P.S. că eu personal nu am 

nimic de a face nici cu parohia dumneavoastră, nici cu Biserica ortodoxă română.” 

Dl. părinte Boboia:  
  „Ce s-a întâmplat, acuma că o parte din locatari nu i-am găsit acasă, că poate ar 

fi fost mai mulŃi.”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „E vorba de aceleaşi nume aici, aici e problema. Dacă dumneavoastră vă uitaŃi, 

sunt aceleaşi nume.”  

Dl. părinte Boboia:  
  „Probabil că s-a făcut ulterior o pledoarie.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „De către cine? 
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Dl. părinte Boboia:  
  „De către domnul Pleşiu Alexandru, şeful blocului C5, care a alcătuit aceste 

tabele, şi care probabil că a avut un interes într-un fel, dânsul interesându-se sau fiind interesat 
de faptul acesta. Dar, cum spun, sunt de acord să se facă aceste tabele de către primărie.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Şi eu. E cel mai bine.”   

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. părinte Boboia:  
„Dacă prin absurd nu se va putea obŃine, datorită acestui oarecare inconvenient, 

eu totuşi nădăjduiesc că se va putea găsi în zona respectivă, respectiv în Micro 2, un teren, 
pentru că este necesară o biserică pentru acea zonă. Vă mărturisesc din faptul că avem deschis 
un paraclis pe bulevardul Dacia numărul 25 A, şi este o prezenŃă a credincioşilor care dă 
dovadă de acest fapt, şi anume că este necesară o biserică, şi atunci să ne tot împotmolim de 
nişte neînŃelegeri a unor oameni? Trebuie găsită o soluŃie, deci  dacă chiar nu va putea fi acolo, 
cel puŃin în altă parte. Vă rugăm frumos să ne sprijiniŃi să găsim un teren.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „AveŃi şi aŃi avut sprijinul Consiliului local.”  

Dl. părinte Boboia:  
  „Ca să concretizez, am ajuns până în faza de atribuire şi ne-am împotmolit 

acolo.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „CredeŃi-mă că noi, consilierii şi instituŃia noastră, când e vorba de domeniul 

public avem o problemă. Deci noi nu putem să o dăm la cine vrem, când vrem, de câte ori vrem, 
este o problemă. Am înŃeles, dar ascultaŃi-mă, vreŃi dumneavoastră să vină cineva să facă 
contestaŃie să vă oprească lucrările? Că aici e problema. Dumneavoastră ce ziceŃi domnule 
consilier?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Asta era idea, vream să-i spun domnului părinte că se pleacă cu bună intenŃie, 

dar legea vă obligă, sau pe dumneavoastră, sau pe mine persoană fizică, să respecte aceleaşi 
condiŃii, chiar dacă noi suntem mai îngăduitori când este vorba de biserică.”   

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „AscultaŃi-mă. Acea zonă este declarată pe toate documentele noastre zonă 

verde. Suntem sub incidenŃa Legii 114 din 2007, deci, mergem împotriva la legea aceia, 
mergem împotriva acordului vecinilor, nu respectăm....”    

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Aş fi vrut să vă fac o propunere dumneavoastră, poate o agreaŃi, poate nu, mai 

ales, sau cu precădere acele persoane care figurează pe ambele tabele să i le daŃi la domnul 
părinte să o lămurească.”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „De aceea se va merge în grupare mixtă.”  

Dl. Zuberecz Richard:  
  „LămuriŃi în particular e cel mai bine.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Deci persoana respectivă va trebui....”  

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Putem să trimitem un reprezentant al PoliŃiei Comunitare să-i legitimeze, să 

scrie clar, şi atunci să nu existe nici un dubiu. Săptămâna viitoare se va face comisia şi se va 
merge.”  

D-nul Zuberecz Richard:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a consiliului local." 
 
 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 35 

 
R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 25.11.2010 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului 
Hunedoara, pe anul 2010.  

Hotărârea nr.193/2010 se aprob ă în unanimitate  

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local, a 
sumei de 50.000 lei în vederea organizării sărbătorilor de iarnă. 

Hotărârea nr.194/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului anual şi a statului de 
funcŃii pentru asistenŃii personali ai persoanelor cu handicap grav din  Municipiul Hunedoara, 
pentru anul 2011. 

Hotărârea nr.195/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru finanŃarea proiectelor de interes public  precum şi a  Programului 
local pentru finanŃarea nerambursabilă a activităŃilor non profit  de interes general pe anul 2011. 

Hotărârea nr.196/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 114/2008 privind aprobarea Studiului de Fezabilitate şi a indicatorilor tehnico 
–economici pentru obiectivul “Centru Social MultifuncŃional pentru Persoane Vârstnice din municipiul 
Hunedoara”, aprobarea proiectului “Centru Social MultifuncŃional pentru Persoane Vârstnice din 
municipiul Hunedoara” în cadrul Programului OperaŃional Regional  precum şi a cheltuielilor legate de 
proiect. 

Hotărârea nr.197/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 233 /2009.  
                     Hotărârea nr.198/2010 se aprob ă în unanimitate 
 
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind încetarea  Contractului de concesiune nr. 
2/2004 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi Dr. Szilagyi Carmen.  
                    Hotărârea nr.199/2010 se aprob ă în unanimitate 
 
Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
 

Hotărârea nr.200/2010 se aprob ă în unanimitate  
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Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie publică a unor 
spaŃii proprietate privată a Municipiului Hunedoara, situate în  Hunedoara, B-dul Republicii, nr.5. 

Hotărârea nr.201/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie publică  a 
unor imobile proprietatea Municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.202/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de autorizare, avizare, 
coordonare şi execuŃie a lucrărilor la reŃelele tehnico – edilitare de pe raza administrativă a Municipiului 
Hunedoara  

Hotărârea nr.203/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe convenabile situată 
în municipiul Hunedoara.  

Hotărârea nr.204/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinŃării funcŃiei de administrator 
public, aprobarea criteriilor,  procedurilor pentru numirea si eliberarea din funcŃie, cât şi atribuŃiile 
specifice acestei funcŃii, la nivelul municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.205/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul municipiului Hunedoara, din 
proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.206/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   prin licitaŃie publică  
a  terenului în suprafaŃă de  202,0 mp situat în b-dul Dacia fn din municipiul Hunedoara, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr. 61974, nr. cadastral 61974, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.207/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.12.2010 – 31.01.2011.   

Hotărârea nr.208/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 17 al ordinii de zi - Referat cu privire la Notificarea formulată de S.C. APA PROD S.A. Deva, 
înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub numărul 58798/10.11.2010, având ca obiect 
nerespectarea prevederilor Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă şi 
de canalizare, încheiat în data de 04.05.2009 între ADI  AQUA PREST şi S.C. APA PROD S.A. Deva. 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 
 


